
 

 

 

 

Gretta Fenner 
1975-2024 

Im Sinne von Gretta und auf Wunsch der Familie bitten wir euch, auf Kränze zu verzichten. Anstelle von Blumen würde sich Gretta 
freuen, wenn ihr den Tennisclub in Nairobi, den sie mit aufgebaut hat und wo ihr Sohn Lukas seit Januar eine wunderschöne Zeit 
verbracht hat, unterstützt. 

In the spirit of Gretta and at the request of the family, we ask you to refrain from wreaths. In lieu of flowers, Gretta would be happy if you 
could support the tennis club in Nairobi, which she helped to set up and where her son Lukas has had a wonderful time since January.  

Basel Institute on Governance, IBAN: CH10 0840 1000 0502 2731 9, SWIFT: MIGRCHZZXXX, reference: "Gretta Tennis Club Nairobi“ 

Am 6. April ist unsere geliebte, grossartige Gretta durch einen Verkehrsunfall tragisch aus dem Leben 
gerissen worden. Wir sind unendlich traurig, dass Gretta nicht mehr bei uns ist, aber dankbar für die 
Inspiration, die Erinnerung und die Liebe, die sie uns hinterlässt.  

Wir laden alle, welche Gretta's Sein und Wirken berührt hat, ein, gemeinsam mit uns von ihr Abschied zu 
nehmen. 

8. Mai 2024, 14.00 
Grossmünster, Zwingliplatz 7, Zürich 

On the 8th of May we will say good bye to our beloved Gretta who was taken from us, abruptly and cruelly, 
on April 6th. To share our grief and to celebrate Gretta and her spectacular life, lived in limitless dedication, 
unconditional love and profound passion, we invite you to say your good byes together with us. 

To understand, you know too soon, there is no sense in trying 
Bob Dylan (It's alright Ma, I am only bleeding) 


